



Protokoll 2024-09-09

Art:	Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap
Tid:	Måndagen den 9 september, kl 18.00
Plats:	Klubbhuset samt via teams
Närvarande:	Petter Isaksson, Helena Stenow, Håkan Larsson, Conny Andersson, Conny Eriksson, Janne Karlsson, Nicklas Lindblad, Anders Nilsson, Martin Mellqvist (via teams) och Leo Mörtsell (via teams).
Frånvarande:	Joacim Ahlebro
Adjungerad:	Björn Pettersson

Dagordning

§ 1 Öppnande och fastställande av dagordning

Vice ordförande Petter Isaksson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Dagordningen fastställdes.

§ 2 Justerare

Håkan Larsson valdes till justerare.

§ 3 Föregående protokoll

Vi går igenom föregående protokoll. Punkterna iläggningsramp och förslag från Habo Camping kommer att lyftas framöver på styrelsemöte för fortsatta diskussioner.

§ 4 Ärenden

a) Uppdatering PortLux Hamnsystem/Fortnox

Efter diskussion konstateras att mer information behöver hämtas in. Anders N och Conny A tar fram beslutsunderlag till kommande styrelsemöte.

b) Projekt Bankerydsbryggan

Tre olika offerter hämtas in gällande spånt, smide, balkar och virke.

Byggstart är planerat till slutet av oktober. Arbetet utförs i två etapper. Etapp ett från fiskebodarna till början av flytbryggan, ca 85 m. Etapp två fortsätter förbi tankstationen och fram till 2 knops skylten.

§ 5 Ekonomi

Ekonomi är fortsatt god och i balans med 2 970 609 kr på kontot.

§ 6 Arbetsråd och sektioner

Vissa bryggproblem rapporteras, som kommer att ingå i det stora bryggprojektet

§ 7 Inkomna skrivelser

Inga inkomna

§ 8 Övriga frågor

- Jan K informerar att traversen är besiktigad. Det är nya regler från 1 jan 2024 som betyder att ett dragtest behöver göra årligen. Janne tar fram ett förslag på hur vi i klubben kan hantera det på bästa sätt och återkommer.
- Pumpen till avloppsbrunnen krånglar och går sönder. Offert har hämtats in och det går på 57 tkr att åtgärda. Styrelsen beslutar att godta offerten och åtgärda problemen.
- Nästa arbetsdag blir den 13 oktober kl 09.00. Information kommer ut via hemsida och facebook. Arbetsråd och sektioner som vill ha arbete utfört ser till att ha en arbetsledare på plats på arbetsdagen.
- Flera fiskebodar har inte kunnat användas efter översvämning och vattenskador. Styrelsen beslutar att 2025 inte fakturera bodarna 34 till 15.
- Anders N förslår att klubben ska ha en liten roddbåt som kan användas av hamnvärden. Förslaget tas med till kommande styrelsemöte för beslut.

§ 9 Fastställande av nästkommande styrelsemöte

Nästa styrelsemöte blir den 14 oktober kl 18.00

§ 10 Avslutning

Petter tackade och förklarade mötet avslutat

Petter Isaksson
Vice ordförande

Håkan Larsson
Justeringsperson

Helena Stenow
Sekreterare